
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

         Θεσσαλονίκη, 22/07/2025 

 

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 
Τομέα Αθηνών 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Στρατιωτικές στολές προστασίας με “θωρακισμένο ύφασμα” κατά 

drones» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Κατά τη διάρκεια του ρωσοουκρανικού πολέμου, δημιουργήθηκαν οι προϋποθέσεις-επί 

του πεδίου αντιπαράθεσης-επινόησης χρήσης νεωτεριστικών αντιμαχόμενων τακτικών 

μεθόδων και στρατιωτικών μέσων αλλάζοντας σε μεγάλο βαθμό τους συνήθεις κανόνες 

εμπλοκής. Μεταξύ αυτών συγκαταλέγεται και η χρήση στρατιωτικής στολής προστασίας 

κατά των μη επανδρωμένων αεροχημάτων. Πρόκειται για μια ελαφριά στολή 

κατασκευασμένη κυρίως από κέβλαρ (θερμο-ανθεκτική και ισχυρή συνθετική ίνα) και 

άλλα υλικά απορρόφησης κραδασμών. Προσφέρει κάλυψη ολόκληρου του σώματος και 

ενισχυμένη προστασία σε βασικές περιοχές. Η εν λόγω στολή φέρεται κατά το χρονικό 

διάστημα συνεχούς στατικής κατάστασης έναντι θραυσμάτων προερχομένων από 

εκρήξεις μη επανδρωμένων αεροχημάτων και πυροβολικού. Δύνανται δε επιπλέον να 

ενισχύονται οι αναφερόμενες στολές (φόρμες) στους αγκώνες, γόνατα και αστραγάλους, 

ώστε να περιορίσουν τη διατρητική ισχύ των θραυσμάτων. Τέλος, διεξάγονται έρευνες 

ώστε να κατασκευάζονται άρβυλα με ανθεκτικούς πάτους έναντι των κρούσεων επί του 

πεδίου της μάχης.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως κινηθείτε αναλόγως προκειμένου ο Ε.Σ. να αποκτήσει ικανοποιητικό 

αριθμό αντιστοίχων στολών, ώστε να θεωρείται προετοιμασμένος και σε αυτόν τον 

τομέα; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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